

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PHOSPHATE MINES Date: 07-03-2022 07:12:23 AM Subject: Ordinary general assembly meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مناجم الفوسفات الاردنية التاريخ: 07-03-2022 07:12:23 AM الموضوع: اجتماع الهيئة العامة العادي</p>
<p>With reference to the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standards and the instructions of Corporate Governance for the year 2017, kindly be informed of the decisions of JPMC Board of Directors passed at its meeting held on Sunday 6 th March 2022 to hold the Ordinary General Assembly Meeting on Tuesday 26 th April 2022.</p>	<p>إشارة لتعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق وتعليمات حوكمة الشركات المساهمة المدرجة لعام 2017، نرجو اعلامكم بقرار مجلس إدارة شركة مناجم الفوسفات الأردنية م.ع.م المتخذ في اجتماعه المنعقد يوم الاحد الموافق 2022/3/6 بعقد اجتماع الهيئة العامة العادي للشركة وذلك يوم الثلاثاء الموافق 2022/4/26.</p>
<p>06-03-2022</p>	<p>06-03-2022</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: سناء قراعين</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: سناء قراعين</p>